

《单词百科:respondents是什么意思?respondents怎么发音?respondents的解释和用法》

英语单词respondents是什么意思?respondents怎么读?respondents怎么发音?简答网为您整理了respondents的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



respondents怎么读

respondents的读音:[r s'p nd nts]

respondents的意思

1、n. (尤指离婚案的) 被告(respondent的名词复数); 回答问题的人, (尤指) 调查对象;

respondents的双语例句

1、Leslie W Russell , for appellants. W. M. Hawkins for respondents.

莱斯里·W·茹塞尔 为上诉人辩护; W·M·豪肯斯为被上诉人辩护.

2、60 percent of the respondents said they disapproved of the president's performance.

60%的调查对象表示不认可总统的表现。

3、More than a quarter of respondents would opt for a "DINK" lifestyle.

超过四分之一的受访者表示想做“丁克族”。

4、Equally important, according to the respondents, are the detection rates of malware.

同样重要的是, 根据受访者中, 检出率是恶意软件。

5、Three product packages were offered in the research and respondents asked a series of questions.

在调查中指出三种成套产品并向被调查者提出一系列问题。

6、The answers of the remaining 29 respondents are shown in Table 7.

残余的29个应答者的答复被显示在表7。

7、This position will call respondents and administer qualitative surveys.

本职位通过电话调查客户的状况,管理市场调查。

8、Respondents believe that spelling, grammar and factual errors on blogs are common.

参与者认为拼写、语法错误以及事实错误在博客上很常见。

9、Some political watchers, including poll respondents, are an also-ran.

竞选失败者.老美真的很依赖民意调查呢。

10、Firefighters were trusted 92 percent of respondents and politicians percent.

调查92%的受访者信任消防员,仅有18%的受访者信任政界人士。

11、PS : Respondents Without ENGLISH RESUMES Will Not Be Considered.

要求: 有意向者,必须发送英文简历,仅投放中文简历者将不予考虑.谢谢合作!

12、 Respondents also said savings accounts are more attractive than stocks.

此外,调查对象认为银行储蓄要比投资股票安全的多.

13、 Some 33 percent of respondents also praised rich people for being'smart "

约33%的受访者认为富人比较 “ 聪明 ”

14、 In comparison, some 41 per cent of British respondents took this view.

相比之下, 约41%的英国受访者持这种观点.

15、 Open _ ended questions allow respondents to answer in their own words.

开放式问题允许答卷人用自己的语言回答问题.

以上是简答网为您整理的respondents怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于respondents的用法、respondents的释义、respondents的相关详情请点击：
<https://dict.jiandongshicai.cn/respondents>

